What are you going to do for vacation?
你們假期將要做什麼?
	Hello, students. Welcome to the fourth episode of the English program, English in New Taipei City.
I am your host, Matt. I’m really happy to be here.
Our topic for today is “What are you going to do during the vacation?”
Well, I like to spend time with my family and go camping during my vacation.
What about you?
Now, let’s see what the four students in the video are going to do during their vacation.
同學大家好,歡迎來到第四集的新北市英語這個節目。
我是主持人麥特。我很高興來到這裡。
我們今天的主題是 “你假期間要做什麼?”
嗯,我假期間喜歡跟家人在一起還有去露營。
你呢?
現在我們來看看影帶中的四個學生假期中要做什麼?

	Scene – 4 students sitting at a lunch table discussing their plans for vacation. One student is imagining horrible things happening to the other students.
場景: 四個學生坐在餐桌討論他們假期的計畫。 有一個學生想像著可怕的事情發生到其他學生身上。
Cast: 卡司: 學生1: 班 ; 學生2: 莎拉           學生3:向第      學生4:  尼克 
Student 1: Ben       Student 2: Sarah         Student 3:  Chandi           Student 4: Nick 

Dialogue:
Ben: Oh, man! Guys, I can’t wait for vacation!
Sarah: What are you going to do for vacation?
Ben: Man, I’m gonna practice guitar with my friends.
Chandi: Are you good at playing guitar?
Ben: Ahh, I’m only so-so. But hopefully, I’ll be much better by the end of vacation.
Chandi: Cool!
班:  噢, 老兄! 各位啊¸我等不及假期的到來。
莎拉: 你假期要做什麼?
班: 老兄, 我要和朋友們練吉他。
向第: 你很會彈吉他嗎?
班: ㄟ, 我普普通通啦! 但希望假期結束的時候我會更好。
Ben ( to Chandi):  What about you, man? What are you going to do for vacation?
Chandi (With proud voice): Well, I’m gonna play basketball for my vacation. I have to work on my dunk.
Nick (slightly sarcastic):  Can you really dunk the ball?
Chandi: Of course! (Looks indignant)  I’ve been dunking since I was in diapers.
班:( 對象帝說) 老兄, 你呢? 你假期要做什麼?
向第:  (帶著自負的口吻) 嗯, 我假期要打籃球, 我要練我的灌籃。
尼克: (有一點酸) 你真的會灌籃?
向第: 當然 (看起來有點憤怒) 我打從包尿布就一直在灌籃了。
Chandi: (to Sarah): And what are you going to do, Sarah? 
Sarah: I am going to go hiking with my family in New Zealand. We will hike the highest peak in New Zealand.
Ben: Wow, that sounds awesome!
Sarah: Look, Mom. A kiwibird. 
向第: (對莎拉說) 莎拉, 那你要做什麼?
莎拉: 我要跟家人去紐西蘭健行。我們會爬紐西蘭最高峰。
班: 哇,聽起來好酷!
莎拉: 媽媽, 你看, 奇異鳥。
Sarah: (to Evil Nick) And what are you going to do for vacation?
Nick: Well, I failed English, so I have to study all vacation.
莎拉: (對邪惡的尼克) 那你假期要做什麼?
尼克: 這個嘛, 我英文不及格, 所以我整個假期都要讀書(準備補考)。
Sarah: Oh, that’s too bad. Maybe I can bring you something back from New Zealand. 
Nick: Sure… great… whatever!
Chandi: Yes, I want Vegemite. 
Ben: I want sheep.
莎拉: 喔! 真不幸! 或許我可以從紐西蘭帶個什麼回來給你。
尼克: 好啊,太棒了, 隨便!
向第: 好啊, 我要Vegemite.(澳洲一種食品)
班: 我要綿羊。

	Did you find what the four students are going to do during their vacation? What are you going to do during your vacation? No matter what you choose to do, remember to spend time with your family and keep safe. By the way, we will be running English winter camps in some schools this winter vacation. You can go to your school for more information. Come and join us. We hope to see you there! Next, let’s review the key words.
你有找出這四位學生假期要做什麼嗎? 你假期要做什麼? 不管你選擇要做什麼¸ 記得要跟家人共度時光並保持安全。對了,我們今年(105年)寒假會在一些學校舉辦英語寒假營隊,你們可以去學校詢問更多的訊息。來加入我們吧!希望可以看到你們。接下來,我們來複習關鍵單字。
Word review: guitar, dunk, peak, New Zealand
單字複習: 吉他, 灌籃, 山峰, 紐西蘭
[bookmark: _GoBack]I hope you had fun watching the program. If you want to learn more about the four English teachers in the show today, go to the teacher profile section. That’s all for today. See you next time.
希望你們看這節目很愉快。如果你們想要得知更多在今天節目裡外師的訊息,請到教師簡介區。今天節目到此為止, 下次見了。
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